



Damit Magdeburg
Zuhause wird.
Making Magdeburg
Your Home.

MAGDEBURG WELCOME SERVICE

Der Willkommensservice der Landeshauptstadt Magdeburg für (neu-) zugezogene Menschen mit Migrationshintergrund, wie internationale Fachkräfte, Forschende, Studierende und deren Familien. Das Team des Welcome Service unterstützt bei allen Fragen und Anliegen, die beim Neustart in Magdeburg auftreten können. Wir sorgen für ein gelungenes Ankommen und fördern die Integration und Vernetzung in der Stadt.

The welcome service of the City of Magdeburg for (newly) arrived people with a migration background, such as international professionals, researchers, students and their families. The Welcome Service team provides support for all questions and concerns that may arise when starting a new life in Magdeburg. We ensure a successful arrival and promote integration and networking in the city.

Unsere Angebote:

- Unterstützung ansässiger Unternehmen bei der Fachkräftegewinnung und -bindung
- Informationen zu den Themen Arbeit und Studium, Wohnen, Sprachkurse, Schule und Kinderbetreuung, Gesundheitswesen, Aufenthalts- und Arbeitserlaubnis, Freizeitgestaltung, u.v.m.
- Individuelle Beratung
- Informationsveranstaltungen und Workshops
- Begegnungstreffen

Our offers:

- Support for local companies in recruiting and retaining skilled workers
- Information on the topics of work and study, housing, language courses, school and childcare, healthcare, residence and work permits, leisure activities, etc.
- Individual advice
- Information events and workshops
- Socializing events

Kontakt/ Contact:

Magdeburg Welcome Service | Breiter Weg 120a | 39104 Magdeburg
E-Mail: welcome@stadt.magdeburg.de | Tel.: +49 391 540 69 11 /-12

